

# 『新生網路初選期間』電腦教室開放情形

## Opening Hours of PC Rooms for Online Courses Selection for **Freshmen**

各位同學大家好：

本學期『例行性開放電腦教室』開放時間如下 (2014.09.17 ~ 2015.01.18)：

- 週一至週五 開放時間 09：00—22：00 (圖資中心大樓 B 棟 1 樓 PC1)
- 週六及週日 開放時間 09：00—17：00 (人社二館大樓 2 樓 B213 電腦教室)

103 學年度第 1 學期 新生網路初選 (2014.09.17 中午 12:30~09.22 中午 12:30 止)，詳細時間以教務處公告為主。本中心於「**初選首日**」增加電腦教室之開放，詳情如下：

日期：9 月 17 日(三)

( 開放時間 )	( 大樓 )	( 教室編號 )
◎ 09：00—22：00	圖資中心 B 棟 1 樓	PC1(編號 B105)
◎ 12：00—13：00	圖資中心 B 棟 1 樓	PC2(編號 B106)
◎ 12：00—13：00	理工二館 1 樓	PC1 (編號 E108) & PC2 (編號 E112)
◎ 12：00—13：00	教育學院 2 樓	PC1 (編號 B217) & PC2 (編號 B220)
◎ 12：00—13：00	人社二館 2 樓	B213(編號 B213)

聯絡人 張麗玉小姐，分機 2773，e-mail:liyu@mail.ndhu.edu.tw

## Opening Hours of PC Rooms for Online Courses Selection for **Freshmen**

According to the information from Office of Academic Affairs, online course selection for freshmen begins 12:30 September 17, 2014 and continues through 12:30 September 22, 2014. The additional opening hours of PC rooms during this period are detailed below:

**Date: September 17**

Time	Venue
◎ 09：00—22：00	PC Room 1(B105), Library and Information Center B
◎ 12：00—13：00	PC Room 2(B106), Library and Information Center B
◎ 12：00—13：00	PC Room 1(E108) & PC Room 2(E112), Science and Engineering Building II
◎ 12：00—13：00	PC Room 1(B217) & PC Room 2(B220), Hua-Shih Education Building
◎ 12：00—13：00	B213, Humanities and Social Sciences Building II

**The opening hours of PC rooms during fall semester from September 17, 2014 to January 18, 2015 are listed below:**

- Monday to Friday 09:00~22:00 → PC Room 1, Library and Information Center
- Saturday and Sunday 09:00~17:00 → B213, Humanities and Social Sciences Building II

Contact person: Miss Li-Yu Extension 2773, e-mail: liyu@mail.ndhu.edu.tw

Library and Information Center

September 10, 2014